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Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrna k
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok feltenni Dr. Fellegi Tamás
Nemzeti Fejlesztési Miniszter Úrhoz :

„A 4-es számú főút 11,5 tonnás burkolat-megerősítése Debrecen és Hajdúszoboszló között ”

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Több alkalommal fordultam Önhöz „a 4-es számú főút 11,5 tonnás burkolat-megerősítése Debrecen
és Hajdúszoboszló között” tárgyú pályázat kapcsán . Ön arról tájékoztatott, hogy a Közlekedé s
Operatív Program projektötletek értékelését végző testülete támogatásra javasolta a pályázatot, a
támogatási szerződés aláírása pedig folyamatban van, melyez követően a projekt előkészítés i
munkálatai folytatódnak . Továbbá arról tájékoztatott, hogy a 2x1 sávos megerősítés mellett
párhuzamosan megkezdődhet a 2x2 sávos kapacitásbővítés előkészítése is, melyhez a NI F
előkészítési támogatási kérelmet terjeszt be .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

Aláírásra került-e a támogatási szerződés? Amennyiben igen, mikor ?
Hogyan állnak a projekt előkészítési munkálataival?
Megkezdődött-e az említett útszakasz 2x2 sávos kapacitásb ővítésének előkészítése? Ha
igen, milyen fázisban tart ez a munka?

Várom megtisztelő válaszát !

országgyűlési képviselő

Budapest, 2011 . július 26 .

Dr. Oláh Lajo s
országgyűlési képviselő
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